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ZÁPIS ZE 2. ZASEDÁNÍ 
DOBROVOLNÉHO SVAZKU OBCÍ POLICKA 

V ROCE 2021 
konaného dne 6.května 2021 v 9.00 hod. 

v obci Police nad Metují, ve velké zasedací místnosti MěÚ. 
 
Přítomní členové: Ing. J. Beran, Mgr. M. Maroul, Ing. M. Šrůtek, B. Klímová, V. Friml, 

Ing. J. Krtička, F. Dostál (na základě plné moci) 
 
Omluvení členové:  P. Šubíř, J. Cibulka 
 
Hosté: J. Herold, Ing. Jansa, R. Bergman, V. Svobodová, J. Škop, P. Pohner, 

J. Košová, Ing. M. Kryl  
   
Zapisovatel : Martin Zeman 
 
Ověřovatel:   Ing. M. Šrůtek 
 
 
 

Volba ověřovatele zápisu 
 
Navržený ověřovatel: Ing. Milan Šrůtek 
  
Usnesení č.01/02/2021 

Výbor DSO Policka schvaluje Ing. Milana Šrůtka ověřovatelem zápisu.  
 Pro: 7  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
Volba zapisovatele zápisu 
 
Navržený zapisovatel: Martin Zeman 
 
Usnesení č.02/02/2021 

Výbor DSO Policka schvaluje Martina Zemana zapisovatelem.  
 Pro: 7      Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 
 

PROGRAM: 
 
1. Zahájení 
2. Aktuální informace o odpadovém hospodářství 
3. Geodézie Náchod – nabídka spolupráce  
4. Informace o stacionáři v Červeném Kostelci  
5. Volba místopředsedy DSO  
6. Schválení podání žádosti o dotaci na MAS Stolové hory 
7. Schválení výsledků auditu za rok 2020 
8. Informace o závěrech kontrolní komise za rok 2020 
9. Stomatologie na Policku 
10. Informace o projektech a podaných žádostech o dotace 
11. Cyklostezky na Policku 
12. Kalendář DSO Policka 2022 
13. Diskuze 
14. Závěr 



- 2 - 

 
 

1) ZAHÁJENÍ 
Předseda Ing. J. Beran přivítal přítomné, a představil navržený program.  Navržený 

program byl doplněn o body: Volba místopředsedy DSO Policka, Kalendář DSO Policka 
2022, Schválení výsledku auditu za rok 2020 a informaci o závěrech kontrolní komise.  

 
 
Usnesení č.03/02/2021 

Výbor DSO Policka schvaluje navržený program včetně doplněných bodů.  
 Pro: 7  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 
2) AKTUÁLNÍ INFORMACE O ODPADOVÉM HOSPODÁŘSTVÍ 
 

J. Beran přivítal p. Jiřího Herolda ze společnosti Marius Pedersen a předal mu slovo.  
P. Herold rozdal prezentace k novému zákonu 541/2020 Sb. o kterém následně obsáhle 
hovořil. Zákon v současné době nemá prováděcí vyhlášku, a tak jsou zde stále nejasnosti 
ohledně výběru poplatků. 31.12.2021 přestanou platit stávající obecní vyhlášky týkající se 
odpadů. Obec je povinná 1x ročně podat přehled o odpadech přístupný dálkovým způsobem.  
 
Friml – zeptal se, jestli Marius Pedersen uvažuje o třídění a samostatném zpracování 
velkoobjemového dřevěného odpadu, jako tříděné komodity, aby nezvyšoval množství SKO  
Herold – vytříděné dřevo vozí do Dobrušky, kde ho drtí 
 
Šrůtek – co znamená, že nejsem vlastníkem odpadu s ukončenou životností? 
Herold – u pneumatik nebo elektro odpadu je vlastníkem odběratel odpadu, tj. recyklační 
společnost 
 
Herold – upozornil na praktiky různých konzultačních firem, jejichž návrhy nejsou často 
realizovatelné; doporučil udržení poplatku za systém a změnu např. na vážení nechat na 
později, po vyjasnění všech podmínek  
 
Beran – informoval o tom, že město pronajalo kóji ve sběrném dvoře pro zpětný odběr 
pneumatik a automobilových baterií a akumulátorů společnosti GREEN Logistics CZ s.r.o. 
Prověří možnost smluvní spolupráce s ostatními obcemi. 
 
3) GEODÉZIE NÁCHOD – NABÍDKA SPOLUPRÁCE 

J. Beran přivítal dalšího hosta Ing. Jansu z Geodézie Náchod, který přišel za firmu  
nabídnout obcím spolupráci při pořízení digitálních technických map. Do 30.6.2023 musí mít 
obce zakreslený majetek ve vlastní správě – kanalizace, rozhlas, internet atd. Bohužel 
aktuálně není přesně známo, v jaké podobě se budou kraji podklady předávat, což komplikuje 
zpracování.  

 
Beran – informoval o tom, že obce mají aktuální technické pasporty, takže budou mít z čeho 
čerpat. Police již s Geodézií dlouhodobě spolupracuje. 
Jansa – předpokládá postihy v případě nedodání dat na kraj; myslí si, že formát dat z pasportu 
bude pro DTM nevhodný 
 
Friml – zeptal se, jak probíhá zákres sítí z listinné podoby 
Jansa – doporučuje obcím dát dohromady kompletní požadavky na to, co chtějí zakreslit, 
kontaktovat Geodézii a ta vytvoří cenovou nabídku 
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4) INFORMACE O STACIONÁŘI V ČERVENÉM KOSTELCI 

J. Beran přivítal další hosty – Richarda Bergmana za denní stacionář a Veroniku  
Svobodovou za mobilní hospic. Richard Bergman stacionář představil – má 3 pečovatelky, 
místo pro 8 klientů. Provozní doba je od 8 do 15,30 hod. Nelze využít pro nepohyblivé, ležící 
klienty. Před první návštěvou musí být sepsána smlouva, stacionář lze využívat dle potřeby – 
pobyt se domlouvá min. 2 dny předem.  
 
 Veronika Svobodová informovala o službách mobilního hospice – základní 
podmínkou je rodina, která je ochotná o klienta doma pečovat. Hospic má vlastní lékaře, 
zdravotní sestry, duchovní i sociální poradenství. Péči poskytují i v domovech pro seniory. 
Věkové omezení je minimálně 18 let.  
 
 
5) VOLBA MÍSTOPŘEDSEDY DSO POLICKA 
Na místopředsedu svazku pro další funkční období byl navržen jediný kandidát, a to současný 
místopředseda Vladislav Friml. Navržený s kandidaturou souhlasí. 
 

Usnesení č.04/02/2021 
Výbor DSO Policka volí místopředsedou DSO Policka pana Vladislava Frimla.    

Pro:  7  Proti: 0      Zdržel se:  
 
  
 
6) SCHVÁLENÍ PODÁNÍ ŽÁDOSTÍ NA MAS STOLOVÉ HORY 

M.Zeman informoval o aktuální otevřené výzvě v PRV z MAS Stolové hory, ze které  
by DSO mohlo získat nové zastřešení na mobilní pódium, popřípadě další stany a vybavení 
pro akce. 
 
 
Usnesení č.05/02/2021 

Výbor DSO Policka schvaluje podání žádosti o dotaci na MAS Stolové hory 
v Programu rozvoje venkova.  
 Pro: 7  Proti: 0   Zdržel se: 0 
 
 
 
7) SCHVÁLENÍ VÝSLEDKŮ AUDITU ZA ROK 2020 

M. Zeman seznámil starosty s výsledky auditu za rok 2020, který byl proveden  
pracovnicemi Královéhradeckého kraje dne 24.3.2021, který byl ukončen se závěrem, že 
nebyly zjištěny chyby a nedostatky.  
 
Beran – poděkoval manažerovi svazku M. Zemanovi a účetní M. Hrnčířové za odvedenou 
kvalitní práci, díky níž audit hospodaření DSO dopadl výborně. 
 
Usnesení č.06/02/2021 

Výbor DSO Policka schvaluje výsledky auditu za rok 2020.  
 Pro:  7 Proti: 0   Zdržel se: 0 
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8) INFORMACE O ZÁVĚRECH KONTROLNÍ KOMISE ZA ROK 2020 
Kontrolní komise se sešla 22.12.2020 a po kontrole dokladů nezjistila chyby a 

nedostatky.  
 
Beran – poděkoval členům kontrolní komise za odvedenou práci pro DSO Policka. 
 
Výbor DSO bere na vědomí zprávu kontrolní komise ze dne 22.12.2020. 
 
Po projednání tohoto bodu se omluvili a zasedání opustili Mgr. M. Maroul, J. Košová a F. 
Dostál. 
 
9) STOMATOLOGIE NA POLICKU 
 
 J. Beran informoval o situaci ve stomatologii na Broumovsku – skončili MUDr. Farná, 
Kopecký, manželé Kapitánovi, brzy skončí Neoral, Neoralová, Kubec. Dle zdravotních 
pojišťoven je situace v pořádku, plošné pokrytí zubaři je dostatečné. Police n. Met. má příslib 
mladé zubařky. J. Beran jednal na VZP v Hradci Králové a dle nich je třeba tlačit na kraj, 
pojišťovny a stomatologickou komoru. 
 
Škop – KHK kraj o situaci na Broumovsku ví, ale jediné řešení je tlak na zákonodárce, aby 
změnili podmínky ve stomatologii 
Navrhuje udělat setkání za celé Náchodsko s krajským radním pro zdravotnictví 
 
 
10) INFORMACE O PROJEKTECH A PODANÝCH ŽÁDOSTECH 
 M. Zeman informoval starosty o projektu na cyklostezky – na KHK kraji byl projekt 
vyhodnocen jako nepřijatelný – studie nejsou v podmínkách dotačního programu 
vyjmenovány jako podporované, tudíž je nelze financovat.  
 
 Žádost o dotaci na provoz kanceláře DSO Policka – tj. na plat manažera a účetní – byla 
přiznána v plné výši 100 000 Kč.  
 
 Žádost o dotaci na MMR na společné vzdělávání starostů je ve stavu „přijata“, dle sdělení 
paní Kratochvílové, která má tento program na starosti, ještě neproběhlo hodnocení projektů.  
 
 
11) CYKLOSTEZKY NA POLICKU 
 Vzhledem k neúspěšné žádosti o dotaci z KHK navrhl M. Zeman debatu o financování 
projektu studie vedení cyklotras a cyklostezek vlastními prostředky DSO a jeho členů. Dle 
sdělení Královéhradeckého kraje bude program na podporu cyklostezek pokračovat i v dalších 
letech a bude možné podporovat vypracování technické dokumentace k plánovaným úsekům 
a odkup pozemků.  
 
Nabídková cena za zpracování studie od Ing. Adama Beneše je 150 000 Kč bez DPH.  
 
Krtička, Klímová – nevidí ve svých obcích prostor pro rozvoj cyklostezek 
 
Je navrženo rozpočítat cenu studie mezi obce dle počtu obyvatel, zaslat cenovou kalkulaci a 
rozhodnout na příštím jednání.  
 
 
 
 



- 5 - 

12) KALENDÁŘ DSO POLICKA 2022 
 Aktuálně je jednáno s fotografem J. Pfeiferem, spoustu fotek má připravenou a zaslal ji 
k prohlédnutí a je ochoten dofotit zbytek dle zadání. Starostové se shodli, že si prohlédnou 
zaslanou fotogalerii a pošlou připomínky a požadavky.  
 
 
13) DISKUZE 
Škop – vrátil se k diskuzi o odpadech a upozornil na fungující systém v Řevnicích  
 
Beran – nabídl obcím respirátory zdarma v návaznosti na nabídku potravinové banky, dovoz 
zajistí město Police a obcím rozdistribuuje – obce této nabídky využijí  
 
Beran – zmínil Běh z Police do Police a navrhl, vzhledem k epidemiologické situace a 
zrušenému Jarmarku ve Žďáře n. Met, termín 26.6. s cílem v Suchém Dole 
 
Beran – zmínil nový jízdní řád autobusových linek pro letní sezónu, včetně požadovaných 
turistických autobusů zaslaný z kraje a rozdal ho starostům s tím, že je požádal o vyjádření a 
připomínky do týdne  
 
Beran – informoval o tom, že slíbený stojan na kola na vlakové zastávce ve Žďáru n. Met. 
stále není instalován a že napíše řediteli SŽDC další dopis  
 
 
 
14) ZÁVĚR 

Příští veřejné zasedání se uskuteční dle aktuální epidemiologické situace, v Polici nad 
Metují, v termínu 22.6.2021.  
 
 

 Ing. Beran poděkoval přítomným a ukončil zasedání.  
 
 
 
 

Zapsal: Martin Zeman 
                 V Polici nad Metují 6.5.2021 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
…………………………………………..        …………………………………………... 
 Ing. Jiří Beran Ing. Milan Šrůtek 
 předseda svazku ověřovatel 


